

湖南科技大学

第十届中日教育交流会邀请函

尊敬的 王进副校长:

2024年是《中日和平友好条约》缔结46周年,教育作为中日两国交流的重要渠道和纽带,我方希望以此为契机,积极建立起与中方高校的联系,并且在人才培养方面进行深度的合作与交流。

贵校历史悠久、治学严谨,享有声望,特别是在学生国际化培养、国际科研合作等方面理念先进,办学特色鲜明。为此特邀请贵校代表团赴日本参加由中国教育国际交流协会主办,我方协办的“第十届中日教育交流会”(以下简称“会议”)。会议将于2024年11月12~16日在东京举行,以“新时代中日教育交流合作的新思维新场景”为主题,探讨中日两国进一步开展教育与研究等方面的合作。贵校代表团的出行人员信息如下:

姓名	性别	国籍	职位	出生日期	护照号码
王进	男	中国	副校长	1979年11月21日	PE2332960
张道兵	男	中国	主任	1977年12月24日	

请贵校安排来日本的必要事宜。会议期间贵校代表团成员将在此逗留5日,所有的费用包括国际机票、当地交通、食宿、医疗保险和其他费用由贵校承担。

感谢贵校对会议的关心和积极参与,我们期待您们的赴日访问!

此致

敬礼!

吉野 利雄



独立行政机构日本学生支援机构 理事

〒226-8503 4259 S-3 Nagatsuta-cho, Midori -ku, Yokohama -shi, Kanagawa, Japan

Tel.: +81-03-5520-6012 Email address: efsst2@jasso.go.jp

Hunan University of Science and Technology

Invitation to the 10th China-Japan Conference on Education Exchange & Cooperation

Dear Vice President WANG JIN

We are pleased to announce that Japan Student Services Organization will host 10th China-Japan Conference on Education Exchange & Cooperation on November 12th to 16th, 2024, at Japan Student Services Organization, Japan and would like to extend the invitation to you and colleagues from Hunan University of Science and Technology. The participants will discuss issues in relation to the meeting's main theme "**New thinking and new scenarios for China and Japan educational exchanges and cooperation in the new era**" as well as possible education and research collaboration between Japan and China. Please kindly refer to the following list of the Hunan University of Science and Technology delegation.

Name	Gender	Nationality	Occupation	Date of Birth	Passport No.
WANG JIN	Male	CHN	Vice President	Nov. 21st, 1979	PE2332960
ZHANG DAOBING	Male	CHN	Director	Dec.24th, 1977	

During the conference, you will stay here for **5 days**. All your expenses including international air tickets, local transportation, accommodations, medical insurance, and all other related expenses during your stay here will be paid by yourselves.

I thank you in advance for your interest and active participation in the meeting. We are looking forward to greeting you in Japan very soon.

Sincerely yours,

Toshio Yoshino



Vice President, Japan Student Services Organization